

《单词百科:1D是什么意思?1D怎么发音?1D的解释和用法》

英语单词1D是什么意思?1D怎么读?1D怎么发音?简答网为您整理了1D的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



1D的意思

1、1天;【医】【=first-degree erythematous dose】一级红斑剂量

1D的双语例句

1、Synthesis, Structure and Thermal Stability of 1D Chain Copper Coordination Polymer

一维链状铜配位聚合物的合成、结构及热稳定性研究

2、For 1D problems, the difference method was used to solve these equations.

由于本文只研究一维问题，解连续性方程用差分方法。

3、Hydrothermal Synthesis and Characterization of Three Isomorphic 1D Chain Compounds

三个同构的1D链状簇合物的水热合成和结构表征

4、Study on 1d numerical analytical method of the stirling engine

一维斯特林发动机数值分析方法研究

5、Development of a 1D neutron transport code employing the method of characteristics

一维特征线法中子输运程序开发及验证

6、The Electronic Dynamical Behavior in 1D Second Generalized Fibonacci Chain

第二类广义Fibonacci链中电子的量子动力学研究

7、Development of aerosol retrieval algorithm over global ocean using FY-1C/ 1D data

FY-1C/1D全球海上气溶胶业务反演算法研究

8、Research of Salt Intrusion in Estuary of Yangtze River Through 1D and 2D Numerical Model

长江河口盐水入侵一、二维数值计算研究

9、A simplified computation method of 1D consolidation for partially saturated soil was developed.

提出了一种简化的非饱和土一维固结计算方法。

10、Research on Several Problems of 1D Unsteady Channel Flow

一维非恒定流若干问题研究

11、In this paper the detecting ability has been studied for 1D electrical body with MT method.

用MT方法对一维地质体的探测能力进行研究。

12、The study of detecting ability for 1D electrical body with MT method

MT方法对一维地质体探测能力的研究

13、Application of 1D and 2D coupled mathematical model in navigation flow condition of hydro-junction

二维耦合数学模型在水利枢纽通航水流条件研究中的应用

14、The electronic quantum dynamic behavior in the 1D second generalized Fibonacci chain was studied.

研究了第二类广义Fibonacci非周期链中电子的量子动力学行为。

15、Exact results for the topological charge of 1+ 1d lattice gauge theory

1+1维格点规范理论拓扑荷的精确解

16、Band gap and application of a 1D photonic crystal containing negative refraction materials

含负折射率材料的一维光子晶体带隙及应用

17、Synthesis and Structure of a Novel Supramolecular Complex with 1D Twisted Structure

新型一维麻花状超分子配合物的合成与结构

18、3D groundwater flow model and 1D land subsidence model were constructed.

在此基础上，建立了准三维地下水流模型和一维地面沉降模型。

以上是简答网为您整理的1D怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于1D的用法、1D的释义、1D的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/1D>